
Årsberetning for 2024 
 
Sammensetning av obligatoriske organ: 
• Styret: 

Knut A Revling, president   
Gunnar Modén, nestleder 
Randi Mona Berge styremedlem 
Vidar Veka, varamedlem frem =l 061224 
Even Kahrs Henriksen, varamedlem frem =l 010824 

 
• Kontrollutvalg: 

Trond Olsen 
Aksel E Kopperud, frem =l 011024 
Endre Strand Kris=ansen, varamedlem 

 
• Valgkomite: 

Tom Bergli (leder) 
Jørgen Rønningen 
Wenche Kveno 
 

Ansa3e i 2024: 
 
• Daglig leder: Ulf Krüger 
• Pro/golfinstruktør: Ulf Krüger 
• Proshop: Ulf Krüger 
• Resepsjon og kafé: Anne-Mette Handreck og Julia Hvitlock    
• Greenkeepere: Arne Slette (head), Morten Fuglehaug og Tom Bergli noen dager etter 

behov. Joshua Scott fra ca. 1.august i 2 mnd. (gjennom NAV) 
 
 
Komitéer/andre verv: 
 
• Turnerings komité: Jørgen Ueland, Ulf Krüger 
• Klubbdommer: Einar Sem-Jacobsen 
• Banekomité: Tore Westerbø, Bjørn Sjåvik og Arne Slette 
• Webredaktører: Jørgen Ueland og Bjørn Sjåvik 
• Seniorkomité: Geir Norling, Knut Bråten og Jørgen Rønning 
 
 
Valdres gol]lubb har i 2024 ha^ både en god fremdri_ hva gjelder økonomi, antall 
medlemmer og utvikling av banen.  
Vik=g for styret er veksten i antall barn- og ungdomsmedlemmer. 
Styrets medlemmer har under året ta^ del i møter med Næringshagen, Visit Valdres og 
Nord-Aurdal sine bedri_smøter og der promotert Valdres Gol]lubb. 
 
Styret har ini=ert og anskaffet ny webside og ny web-kamera.  



I den forbindelse er det også engasjert en profesjonell filmer som laget dronefotografering 
fra banen, de^e blir publisert under våren. 
Styret har by^et bank for klubben =l Sparbank1.  
Det er anskaffet ny golf-simulator. 
Det er kjøpt inn 3 nye golfiler og solgt 2 stk. 
Klubbhusområdet har under året få^ en oppgradering. 
 
Grunnet vekst i klubben, og med det behov for flere som kan bese^e nødvendige 
arbeidsoppgaver, har styret under høsten arbeidet med forslag =l ny organisasjonsplan og 
strategiplan. 
De^e er også i tråd med det vedtak som ble gjort i årsmøtet i 2024; at en «må jobbe ak=vt 
for å finne en arvtaker =l daglig leder». De^e har styret ta^ =l e^erretning.   
 
Styret har ha^ 2 medlemsmøter og ellers 25 møter, hvorav 13 styremøter, 8 
teams/telefonmøter og 4 møter med ansa^e. 
I =llegg har leder ha^ et antall møter med daglig leder under sesongen. 
Det store antall møter har sin bakgrunn bla. i at daglig leder ble sykmeldt i starten av 
sesongen. 
 
Fra daglig leder 
Golfsesongen 2024 startet over all forventing, vi fikk mange flere før-bookinger enn vanlig. 
Banen var fra starten av også i meget god stand. 
Medlemstallet passerte 600 medlemmer og inntekt fra greenfeespillere ble det også 
rekordinntekt på hele 1 800 000,-. 
Det er mange som skal ha en takk for denne fremgangen hvor vi fått et overskudd på over 
600 000,-. 
Først og fremst retter jeg en takk til vår banepersonal, spesielt Arne og Morten, som 
gjennomført sine arbeidsoppgaver på en fantastisk måte. 
Det skal også rettes en stor takk til Nils Anmarkrud og Ole Skaran som gjort en 
beundringsverdig innsats gjennom å selge inn nye og gamle samarbeidspartnere. Det ble 
nesten 300 000,- til klubbkassen. 
Ungdommene strømmer inn til vår klubb. 
Valdres Golfklubb har endelig brudd barrieren for generasjons-økning, noe som er særs 
viktig for klubben i fremtiden. Vidar Veka har hatt stor betydning i dette arbeidet. 
Jørgen Ueland har laget en flott innsats hva gjelder turneringer, noe som er oppskattet av 
mange. 
Seniorgruppen med Jørgen Rønning, Knut Bråten og Geir Norling har også gjort et fantastisk 
arbeide med simulator-spillet, som nå øker i interesse. 
Klubben investerte i ny og moderne simulator, noe som har vist seg å være en fulltreffer. 
Jeg ønsker også å takke alle frivillige som stilt opp på dugnadsdagene. Dere er en verdifull 
ressurs for våre greenkeepere. 
Vidar Veka får også et takk for at han stilte opp som daglig leder da jeg var sykmeldt. 
Sist, men ikke minst, vil jeg takke Mette og Julia Hvitlock, som har servet alle gjester og 
medlemmer som har spilt hos oss. 
Det er sikkert mange flere som fortjener en takk og dere får ha meg unnskylt hvis jeg glemt 
noen av dere. 
 



Banekomiteen: Året startet som vanlig med fresing av greener for så etter hvert som isen ble 
borte, dekke greenene med vekst duk. Etter en «snill» vinter, kunne vi åpne banen 10 mai 
med sommergreener. Ca. 25 personer møtte opp til vårdugnaden – mye arbeid ble utført – 
kvistrydding, raking, ballplukking etc. Det daglige vedlikeholdet gikk stort sett som 
planlagt/ønsket. Klubben gikk til investering av en ny luftemaskin til greenene (demo-kjørt). 
Tidligere har vi hatt en maskin sammen med Gjøvik og Toten Golfklubb, som ble kjøpt inn i 
2005. På slutten av sesongen var det mye nedbør, enkelte dager store nedbørsmengde. 
Dette satte sitt preg på banen, særlig enkelte steder på fairway. Dette er noe som klubben 
har tatt konsekvensen av ved å bestille en luftemaskin for fairway som skal leveres våren 
2025. Utover høsten ble det gravet noen dreneringsgrøfter/dreneringskummer; her gjenstår 
noe tilsåing. Det ble utover høsten også innkalt til 2 kveldsdugnader der fokus var 
krattrydding. Mye arbeid ble gjennomført. 
 
Turneringskomiteen: Følgende turneringer ble gjennomført i 2024: 
 
Simulator 2023-24: Det ble gjennomført 20 runder. Til sammen elve spillere deltok en eller 
flere ganger. 
Mandagsgolfen: Det ble gjennomført 16 runder. Til sammen deltok 29 spillere en eller flere 
ganger. Vinner var Knut Skattebo. 
Seniorgolfen: Det ble gjennomført 18 runder. Til sammen deltok 49 spillere en eller flere 
ganger. Vinner var Kjell Sanne 
Tirsdagsnieren: Det ble gjennomført 14 runder. Til sammen deltok 31 en eller flere ganger. 
(tirsdagsnieren overtok for mandagsnieren). Vinner var Harald Berg. 
Valdresmatchen: 13 spillere deltok. Vinner var Jørgen Ueland. 
Golffestivalen: Over 3 dager 26-28 august. Texas scramble med 60 deltagere. 
Best ball med 48 deltagere – single med 21 deltagere. 
Klubbmesterskap : Herrer ble spilt 23 og 24 august 
12 deltok på klubbmesterskapet og vinner var Ole Kristian Øren 
Klubbmesterskap Senior : Sebior ble spilt 23 august – 5 deltok. 
Vinner var Jørgen Ueland 
Rakagolf : 80 deltagere 
Høstgolfen : Ble gjennomført 14 runder. Til sammen 33 spillere deltok på en eller flere 
runder. Vinner var Jørgen Ueland. 
 
Seniorkomiteen 
Gruppen har bestått av Geir Norling, Jørgen Rønning og Knut Bråten 
Knut Bråten har styrt påmelding og premiene for simulatoren på en god måte. 
Det var litt kluss med betaling, men dette ordnet seg etter hvert.  
Seniorgruppa prøvde å få i stand en høsttur, men den ble avlyst grunnet for få påmeldte. 
Økonomien i gruppa ser meget bra ut og vi klarte første avdrag på det nye anlegget med god 
margin. 
 
Byggekomiteen:  Beising av klubbhus og utski_ing av diverse råte på veranda. Gjenstående 
beising av vindskier over terrasse. Re-såing torvtak med vekslende hell; de^e blir sjekket opp 
våren 2025. Alt arbeid er urørt på dugnad. Klubben gjorde innkjøp av beis og utstyr. 
Planering av uteområdet og grusing av de^e, samt planering av vaskeplass og rydding av 
skråning bak driving range. Arbeidene urørt av Kroon maskin med hjelp greenkeeperne 



Arne og Morten. Leveranse innenfor budsje^. Gjenstående flytng av brakke og riving av 
gjerde samt planering her. Pris for oppgradering av 800 meter golfveier er innhentet og 
levert =l styret i Valdres Gol]lubb. De^e presenteres for årsmøtet. 
FremHdig planlagt arbeid: Innredning av rom for oppbevaring av medlemmenes golfagger 
og lite overbygg for søppelkurv i =lknytning =l lagerhall. Oppstart er vedta^ o starter medio 
februar og skal ferdigs=lles før sesongstart. Løsning ny vaskeplass ved lagerhall startes opp 
våren 2025 og ferdigs=lles fortløpende. 
 
Barne og ungdomskomiteen : Ikke levert noen rapport for 2024. 
 
 


